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 :דיון

  
  

 אש המועצהדיווח ר .1
  

 גדי אלפסי:    
  

 פותח את הישיבה.     
 

 עבודות פיתוח במגרש מבנה המועצה
 

 קלים שנותרו.העבודות הסתיימו למעט תיקונים 
 

 אורפאן
 

כזכור לכם, הגשנו תביעה נגד אורפאן על מנת שיעמדו בהסכם עליו הם חתומים, ללא תשלום נוסף. בית 
הפנה אותנו לניסיון גישור. לפני כשבוע הושג הסכם גישור עמם, אשר נשלח אליכם. במסגרת ההסכם  המשפט

 הם התחייבו לתת לנו את כל תכניות התשתית על מנת שנוכל להתקדם בעבודות מבנה מרכז המבקרים.
 

 סיורים במפעלי המועצה
 

לים במועצה. המטרה היא להכיר וללמוד כל שבוע אנו מקיימים סיורים של עובדים בכירים במועצה בשני מפע
 את תהליכי הייצור והעבודה במפעלים.

 
 מכרזי כח אדם

 
שקיפות מלאה של המועצה . ישנה והם פתוחים לכל המעוניין מכרזי כח אדם מתפרסמים באתר המועצה

 בנושא.
 
 
 אישור פרוטוקולים. .2

 
 28.01.2019, מיום 1901/20המועצה אישור תמצית והחלטות מישיבת מליאת   .2.1    
 

 גדי אלפסי:
 

 .מבקש לאשר
 

 החלטה:
 

 מאושר
 שמעון אלמליח, ד"ר ארנונה אייל, ד"ר אלי רוזנברג( –לא נכחו בישיבה  –)נמנעים 
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 .28.01.2019מיום  01/2019אישור פרוטוקול ישיבת ועדת כספים/הנהלה    2.2    
 

 גדי אלפסי:
 

 מבקש לאשר.
 

 החלטה:
 

 מאושר
 שמעון אלמליח, ד"ר ארנונה אייל, ד"ר אלי רוזנברג( –לא נכחו בישיבה  –מנעים )נ

 
 
 הצגת תכנית מט"ש .3
 

 :גדי אלפסי    
  

 הנושא ירד מסדר היום. יוצג בישיבת המליאה הבאה.    
 

 .ננעלת הישיבה
 
 

_________________       ________________ 
 אבידן אופיר             עו"ד גדי אלפסי    

 מנכ"ל המועצה            ראש המועצה    
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